



<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: DAR AL AMAN FOR ISLAMIC FINANCE Date: 22-06-2021 10:22:05 AM Subject: Other Material Information</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: دار الأمان للتمويل الإسلامي التاريخ: AM 10:22:05 2021-06-22 الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى</p>
<p>DAR AL AMAN FOR ISLAMIC FINANCE announces the occurrence of the following material event:</p>	<p>تعلن شركة دار الأمان للتمويل الإسلامي عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:</p>
<p>Material Event</p>	<p>الحدث الجوهري</p>
<p>Date of event: 22-06-2021</p>	<p>تاريخ الحدث الجوهري: 2021-06-22</p>
<p>Any law suits brought by or against the Company or any judicial or labor disputes that might materially affect the Company's financial position, whereby the Commission must be provided with a thorough report about such proceedings or disputes, and their expected impact on the Company's profitability and financial position</p>	<p>الدعاوى التي أقامت أو أقيمت عليها أو أي نزاعات قضائية أو عمالية والتي قد يكون لها اثر مادي على المركز المالي للشركة مع تزويد الهيئة بتقرير واف عن تلك الدعاوى أو النزاعات، وأثرها المتوقع على ربحية الشركة ومركزها المالي</p>
<p>Referring to the meeting of the Extraordinary General Assembly of Dar Al Aman for Islamic Finance, which was held on 12/04/2021, where the Extraordinary General Assembly voted 100% on the settlement and reconciliation proposal proposed by the client Jamal Khalid Ahed Fedda and the related accounts in accordance with the agreed terms and conditions, However, to date, the implementation has not started, and accordingly the company will continue its legal procedures necessary to collect the rights of shareholders in accordance with the rules.</p>	<p>بالإشارة إلى إجتماع الهيئة العامة غير العادية لشركة دار الأمان للتمويل الإسلامي والذي عقد بتاريخ 2021/04/12، حيث صوتت الهيئة العامة غير العادية بنسبة 100 % على عرض التسوية والمصالحة المقترحة من العميل جمال خالد عاهد فضة والحسابات ذات الصلة وفق الشروط والضمانات المتفق عليها، إلا أنه ولغاية تاريخه لم يتم المباشرة بالتنفيذ وعليه ستبقى الشركة مستمرة في إجراءاتها القانونية اللازمة لتحصيل حقوق المساهمين حسب الأصول.</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: ايهاب الهيموني</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: ايهاب الهيموني</p>